
Bogdan: Eu am început studiile școlare într-o școală 

specială, școala pentru elevi cu deficiențe vizuale. Mulți 

oameni consideră că e imposibilă viața trăită în prezența 

surdocecității. Dar, din experiențele, din interacțiunile cu 

persoane care trăiesc în această condiție, pot spune că 

este doar o perspectivă diferită asupra vieții. Un alt mod 

de a face lucrurile. Bogdan are pierdere de văz și de 

auz. Bogdan are surdocecitate 


